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Onderwerp Portefeuillehouder Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken 

Werkambassadeur Tekin, A. Mevrouw Haagsma (CDA) 

constateert dat de Staten 

besluiten over het al dan 

niet verlengen van het 

contract van de 

werkambassadeur terwijl 

de evaluatie pas in januari 

wordt voorgelegd. GS 

waren verzocht de 

evaluatie af te ronden 

voordat het contract 

afloopt en dat is niet het 

geval. Zij hoopt dat de 

gedeputeerde een 

praktische oplossing vindt 

en deze schriftelijk zal 

toelichten.     

Gedeputeerde Tekin 

bevestigt dat de evaluatie 

voor 1 januari zal worden 

afgerond. Hij zal een en 

ander schriftelijk aan de 

commissie bevestigen. 

Economie, Energie & 

Bestuur 16-10-2017 1 

Opening en mededelingen 

Zie brief C-agenda EEB 

27-11-2017 

Visie voor Noord-Holland 

op de aansluiting 

arbeidsmarkt en 

onderwijs en 

Tekin, A. De hr. Tekin zegt het 

volgende toe: - De regio’s 

krijgen de mogelijkheid 

om aanvragen en 

Economie, Energie & 

Bestuur 11-9-2017 11.a 

Visie voor Noord-Holland 

op de aansluiting 
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Standaardrapportage 

Noord-Hollandse 

Arbeidsmarkt in Cijfers 

voorstellen in te dienen 

zodat er maatwerk kan 

worden aangeboden, want 

er bestaat geen 

traditionele 

subsidieregeling meer 

met sterk afgebakende 

kaders. De gedeputeerde 

zal de commissie hierover 

blijvend informeren.  - De 

gedeputeerde is nog niet 

in overleg met de ROC’s – 

dat geldt al wel voor de 

techniekraad – want de 

focus is met name gericht 

op de mbo-

campusvorming, maar hij 

constateert vanavond dat 

daar wel behoefte aan 

blijkt te bestaan. Dus ook 

de gedeputeerde zal 

vanuit zijn 

verantwoordelijkheid met 

ROC’s in gesprek gaan, 

zoals over het 

wegbezuinigen van 

techniekopleidingen 

waardoor er in de kop van 

arbeidsmarkt en 

onderwijs  en 

Standaardrapportage 

Noord-Hollandse 

Arbeidsmarkt in Cijfers 
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Noord-Holland nauwelijks 

nog technische 

opleidingen kunnen 

worden aangeboden  - . 

In de praktijk blijkt dat 

met de 

arbeidsmarktdashboards 

van de provincie weinig 

wordt ondernomen, maar 

mochten de 

uitgangspunten van de 

arbeidsmarktanalyse door 

de partijen in de regio 

worden overgenomen en 

gedragen, dan is hij zeker 

bereid om een dashboard 

in het leven te roepen 

zodat de specifieke 

krachten per regio 

zichtbaar worden. Hij 

hoopt hier binnenkort op 

terug te kunnen komen  - 

Hij zegt toe om met de 

commissieleden een 

werkbezoek te brengen 

aan het House of Skills 

zodra dit meer vorm heeft 

gekregen  - Gedeputeerde 
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Tekin stelt voor om per 

regio een casus nader toe 

te lichten, zoals van een 

dakdekker. Hij neemt de 

opmerkingen van het CDA 

over de aanvullende 

wettelijke verplichtingen 

van ROC’s mee.  - Begin 

2018 komt de 

gedeputeerde voor de 

werkambassadeur met 

een evaluatie na twee jaar 

en een procesvoorstel. 

Het huidige contract met 

de werkambassadeur dat 

loopt tot 1 januari 2018, 

zal voor die periode van 

een aantal maanden 

verlengd worden. Hij zal 

een totaalplan toesturen 

aan PS. 

Modernisering 

recreatieschappen 

Tekin, A. Er wordt door Tauw 

onderzoek gedaan naar 

de zogenaamde NNN-

snippers, want hier moet 

duidelijkheid over komen, 

ook naar de schappen 

toe. Hier heeft de 

Economie, Energie & 

Bestuur 21-11-2016 

4.a.2 Brief GS inz. Notitie 

modernisering 

recreatieschappen en 

initiatiefvoorstel. 

Op 3 april 2017 is een 

(besloten) BOT overleg  

gehouden met de 

commissie EEB en NLM. 

20 september is er een 

Raden- en 

Statenconferentie over dit 
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provincie duidelijk wel 

een verantwoordelijkheid. 

Hierop komt men terug 

als het onderzoek van 

Tauw afgerond is.  De 

resultaten worden met de 

commissie gedeeld en dat 

zou aanleiding kunnen 

zijn voor het aanpassen 

van het natuurbeheerplan 

2017 en de PRV 

onderwerp gehouden. 

 


